
SPØRGSMÅL NR. S 2358
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Fødevareministeren

Dato: 11. september 2013

Stillet af: Per Clausen (EL)

Vil ministeren tage nye initiativer, der kan nedbringe antibiotikaforbruget 

blandt kæledyr, når det på baggrund af nye tal fra Statens Seruminstitut og 

DFT Fødevareinstitut ser ud til, at forbruget fortsætter med at stige?

(Spm. nr. S 2358).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 11. september 2013

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og 
til Lovsekretariatet på lov@ft.dk.
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